

制造商声明	Manufacturer Declaration
-------	--------------------------

适用于食品、 饮料和卫生应用	Suitability for food and beverage and hygienic applications
-------------------	--

制造商 / **Manufacturer:** **Burkert Fluid Control Systems (Jiangsu) Co., Ltd.**
No.777 Chunxu Road. Taicang Jiangsu

www.burkert.com

我们特此声明，下列产品符合所述规定。

We hereby declare that the products listed below comply with the stated regulations.

膜片代码 Diaphragm code	原材料 Raw material	对应型号 for type
EE	PTFE	3260

与介质接触的材料满足以下要求:	Materials in contact with the medium fulfill the following requirements:
FDA (美国食品和药物管理局) CFR 21 (联邦法规典) 第 177 段 (CFR 21§177.1550), 可用于与食品接触的物品或物品组件	FDA (Food and Drug Administration, USA) CFR 21 (Code of Federal Regulations) Paragraph 177 (CFR 21§177.1550) may be used as articles or components of articles intended to contact food.
USP (US 药典) 第 <88>章 体内 VI 类 (121°C)	USP (US Pharmacopeia) Chapter <88> in vivo Class VI (121°C)
中国 GB 标准 与食品接触的物品(简称 GB 4806.6-2016), 其中 PTFE 和 PFA 符合 GB 4806.6-2016	China GB Standard Articles intended to come into contact with foodstuff as referred to GB 4806.6-2016 as PTFE and PFA comply with GB 4806.6-2016
ADI 该材料不包含动物来源的材料作为配方成分	ADI The material does not contain any materials of animal origin as part of the recipe.

其他注意事项:

- 基于我们符合 ISO 9001 的质量管理体系，我们确认我们的产品是根据我们的知识和信念，按照当前的技术水平（参照 EC 2023/2006 关于良好生产规范 GMP 的指令）生产的。
- 必须遵守操作说明。
- 请勿在所述范围之外操作产品。
- 客户有责任确定预期应用是否符合相关要求。

Additional information:

- Based on our Quality Management System according to ISO 9001 we declare that our products are manufactured to the best of our knowledge and belief and according to the current state of the art (referring to the Directive EC 2023/2006 for good manufacturing practices GMP).
- Observe the instruction manual.
- Do not operate the product outside the described limits.
- It is the responsibility of the client to determine whether the intended application complies with relevant requirements.

Taicang, 20. Sep. 2023

i.A.



Nancy Ju
QC Department

必须遵守提供的产品文档中的安全和安装说明	The instructions for safety and installation of the enclosed product documentation have to be observed.
SAP-Document-No.: 1000592401 Rev.: -	Page 1 of 1